

湯宿之友周年聚餐 17/1/2009

Reunion for Friends of Adam Schall Residence



逾百位嘉賓、湯若望宿舍宿生、樓導師、校友及家屬一同出席是次湯宿之友周年火鍋聚餐。

More than 100 guests, Adam Schall Residence students, resident tutors, alumni and family members joined this Hot Pot Reunion Dinner for Friends of Adam Schall Residence.

本院成員獲 2007 至 08 年度員工優異服務獎 6/2/2009

College Member was awarded the Exemplary Service Award 2007-08



校長劉遵義教授(前排右三)、院長馮國培教授(前排左三)、輔導長王香生教授(前排最左)、院務主任李雷寶玲女士(前排左二)、伯利衛宿舍舍監李丹教授(後排最右)及一眾樓導師出席2007至08年度員工優異服務獎頒獎典禮，恭賀得獎人本院伯宿工友李彬巧先生(前排正中)。

Professor Lawrence J Lau, Vice Chancellor (front row, third from right), Professor Fung Kwok-pui, College Head (front row, third from left), Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (front row, far left), Mrs Christina Li, College Secretary (front row, second from left), Professor Lee Tan, Warden of Bethlehem Hall (back row, far right) and resident tutors attended the Presentation Ceremony of the Exemplary Service Award 2007-08 and congratulated the award recipient, Mr Lee Bun-hau, junior staff of Bethlehem Hall.

陳宿之友——陳震夏宿舍五周年聚餐 12/2/2009

Friends of Chan Chun Ha Hostel - 5th Anniversary Reunion Dinner

逾一百五十位嘉賓、陳震夏宿舍宿生、樓導師及校友一同出席是次陳震夏宿舍五周年聚餐。



More than 150 guests, resident of Chan Chun Ha Hostel, resident tutors and alumni joined this 5th Anniversary Reunion Dinner.

tutors and alumni joined this 5th Anniversary Reunion Dinner.

中大聯合人午宴 16/2/2009

Luncheon for UC Alumni Working in CUHK



逾五十位於中大工作的聯合校友參加午宴。

More than 50 UC alumni working in CUHK attended the luncheon.

聯合書院校友會午間茶聚 7/2/2009

United College Alumni Association Luncheon Talk

講題：己丑牛年運勢預測

Topic: Fortune Telling in the Year of the Ox



嘉賓講者資深通勝編撰人蔡興華女士主講「己丑牛年運勢預測」。

The guest speaker, Ms Choi Hing-wah, delivered a luncheon

talk for UC alumni on the topic "Fortune Telling in the Year of the Ox".

海鮮燒烤之夜 13/2/2009

Sea Food Barbecue Night



書院生活委員會及思源文娛中心會所管理委員會於2009年2月13日合辦海鮮燒烤之夜，逾二十五名教職員及家屬出席。

The College Life Committee and the Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee jointly organised a Sea Food Barbecue Night on 13 February 2009. Over 25 staff and family members attended.



院長馮國培教授(上)及校友會會長殷巧兒女士(下)歡迎於中大工作的聯合校友回到聯合書院聚餐。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (top) and Ms Lina H Y Yan, President of United College Alumni Association (down) welcomed all UC alumni working in CUHK went back to UC to join this luncheon.